
明光會免費VPN服務

Enhanced VPN Service
  

Cathay Glory Global Network has launched a new enhanced VPN service to oppose the
Internet screening in the China mainland area.

  

This service is completely free of charge (de facto)

  

  

Who is qualified for an account?

  

1. Hold an E-mail address (other than E-mail service which server located at China mainland）.
2. Have read and understand all contents of this page.

  

How to get an account

  

Please email service@cathayglory.org  with title "VPN account request" with following
information:
E-mail address:
Member card number (if you are a member):

Only English and Traditional Chinese accepted.

  

Non-disclosure agreement

You are required to swear to keep the confidentiality of the VPN account except following
conditions: war, catastrophe, arrest, torture and murder. However, if you are tortured by the
Chinese Communist Party regime, you shall provide the information for your life and safety. Any
assistance to the CCP regime will be prosecuted.
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Limitation

Any P2P transmission (include but not limited to: BitTorrent, emule, Thunder, PPLive, etc.),
upload of copyright protected contents, large amount of data transmissions, are strictly
prohibited. Any activity must comply with Japan law, and discrimination behaviors are not
allowed. Resale of the service account is prohibited.

  

Warning

User may be detected by the commie if you logon any China applications (such as QQ, Wechat)
while connnected to VPN.

  

Fee

  

The regular monthly charge is CHF 10 with total amount be paid by us.
Total charge is 0 (free of charge)

  

Declaration

  

We do not guarantee the Service will meet the user's requirements, nor guarantee that the
Service will not be interrupted. We shall not be liable for any direct, indirect, incidental, special
and consequential damages, and shall not be liable for any loss or damage arising from the use
or reliance on the Service or all derivative resources.

  

  增強型免費VPN服務
  

明光會全球網路推出了新的增強型VPN服務，以反對中國大陸地區的網路封鎖。
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這項服務完全免費(實質上)

  

  

索取條件

  

1. 持有電子郵箱（但不包括伺服器位於中國大陸淪陷區的電子郵箱）
 2. 完整閱讀並能夠充分理解本文全部內容

  

索取方式

  

請電郵至 service@cathayglory.org ，標題「VPN帳號索取」或「VPN account request」，並附帶：
電子郵件位址:
明光會會員卡號碼 (僅會員):

  

請留意：僅接受正體（繁體）中文或英文的申請。

  

保密協議

  

用戶宣誓對VPN帳號全個資料盡到保密之責，不可洩漏。但因戰爭，災難，拘捕，用刑，殺害等情形除外。*
當遭中共當局刑訊要求供出與本服務有關之資料時，請供出以確保人身
安全。
有任何形式協助中共之間諜行為者，會被檢控。
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使用限制

  

嚴禁透過本服務進行任何方式或內容的P2P傳送（包括但不限於：BitTorrent, emule, 迅雷,
PPLive等）；嚴禁透過本服務傳出任何具版權保護之內容；嚴禁透過本服務進行巨大數量之資料傳輸。使用本服務需遵循日本國法律，不可進行種族歧視等犯罪行為
。本服務僅限在私有電腦使用，不得販售。

  

警告

  

在本服務登入使用中國大陸的應用（如QQ, Wechat等），或會被中共當局監控。

  

收費

  

本服務通常月費為10瑞士法郎。惟全額由本會負擔。
實質向閣下收費0（免費）。

  

聲明

  

本會不保證本服務一定會滿足用戶的使用要求，亦不保證本服務不會中斷。本會對任何直接、間接、偶然、特殊及繼起的損害不負責任，因使用或依賴本服務或一切衍
生資源所產生的損失或損害，也不承擔任何責任。
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